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12. setkání Ekonomické rady farnosti Dolní Čermná (dále „ERF“) konaného                 

v úterý 30. května 2023 od 18 hod. na faře v Dolní Čermné 

 

Přítomni: P. Jan Lukeš – předseda ERF  

členové – Hana Vágnerová, Jan Moravec, Marta Marešová a Ondřej Málek 

 

1. Zahájení jednání 

Společné setkání bylo zahájeno modlitbou. 

2. Nějaké věci od minulého týdne, od poslední rady ERF: 

- Kontrola zápisu z 2. 5. – ERF schválila, zápis zveřejnit 

- Střecha kostela – M. Marešová sdělila, že není znám přesný datum zahájení opravy 

střechy. Nutné zajistit předání staveniště – dohodnout s p. Šejnohou. H. Vágnerová 

sdělila, že žádost o dotaci z městysu máme podat na konci srpna. 

- Věž kostela dotace - prověří H. Vágnerová u pí. Heinrichové 

- Místo po měchu na kůru v kostele v DČ – otec Jan projedná s p. Červenkou 

- Sokl fara pan Mařík – otec Jan sdělil, že p. Mařík předloží po obhlídce cenovou 

nabídku a možná by se to stihlo i v tomto roce, možná v roce 2024 

- Schody ke kostelu – opravil p. Mařík 

- Záchody na pouť na MH – prověřit nabídku – záchody s umyvadlem, zjistit množství 

vody – M. Marešová 

- Fotovoltaika – ERF sdělila nyní neřešit 

3. Informace z diecéze: 

- Otec Jan informoval o mapování oltářů v kostelech, provede P. Filip Foltán ke své 

licenciátní práci  

- Otec Jan sdělil, že byl informován BiHK o změně v pojištění majetku, zvýšily se 

spoluúčasti. 

4. Mariánská Hora  

a) Stromy v aleji – M. Marešová informovala, že s T. Macháčkem podali žádost o dotaci. 

Sdělila, že na informačním portále je žádost ve stavu kontroly.      Zajistí: M. Marešová 

 

b) Úklid kostela na MH – viz návrh Jana Moravce střídat obce – v posledním zápise PRF 

 

c)  Zájem o pomoc na MH - ERF navrhla oslovit farníky na sekání trávy, úklidy, kostelničení, 

kytky…. prostřednictvím ohlášek a tabulky. Byl i den otevřených dveří. Pouze 10 lidí. 

ZÁJEM FARNÍKŮ BOHUŽEL TÉMĚŘ NULOVÝ 

 

d) Kostel na MH otevřený pro veřejnost – ERF rozhodla, že bude otevřený jen v časech mší, a 

v přítomnosti pí. Markové, zajištěn zámek na mříže. O. Málek zakoupí kvalitnější zámek, 

aby mohl být kostel otevřený přes den – boční dveře. Bude otvírat paní Marková. 

 

e) Nástěnka MH - ERF schválila návrh o. Jana – umístit nástěnku u bočního vchodu kostela 

na MH – M. Marešová prověří možnost použít nástěnku z Orlovny. 

 

f) Lavičky – o. Jan informoval o zajištění se sponzorem, bude ještě kvůli tomu min. 1 jednání 

 

g) Internetové zařízení firmy Gufero Třešňovec - poprosit o odmontování  

Zajišťuje Marta M. 
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h) Jak dál s Poutním domem, financování oprav?   

Sekání – Faltusovi z Verměřovic, Monika Bednářová požádala o přidělání klíčů, že tam bude 

také chodit, že se navzájem nemohou moc domluvit… požádána o sesbírání větví v aleji kde 
půjde průvod a sekání v tomto prostoru na eucharistický průvod 11. 6.  

pan Mařík z Jablonného se ptá na brigády na MH…   

Odcizení výsuvného hliníkového žebříku + sekačky + křovinořezu – otec Jan navrhl – 

zaslat dopis panu Pecháčkovi o splacení, splátka např. 1.000 Kč za měsíc.  Policie případ 
odložila a pojistka nemá cenu…   ERF Schválila. H. Vágnerová byla požádána o sepsání 

dopisu. Dále se diskutovalo – o zrušení trvalého pobytu Pecháčkových – nutné zažádat o 
zahájení správního řízení o zrušení trvalého pobytu na obci Horní Čermná. 

Zajistí: H. Vágnerová 

 

Elektřina – Lama – M. Marešová informovala o již v pořadí třetí výši zálohy elektřiny 
v poutním domě. Poslední záloha činí 17.420 Kč. Po telefonické domluvě s firmou Lama, by 

mělo dojít opět ke snížení. Firma Lama sdělila, že pošle nový zálohový kalendář. 

CO CELKOVĚ DÁL S POUTNÍM DOMEM? 

 
Otec Jan infromoval o nabídce finanční pomoci.  

 
Nabídka BiHK vyslechnout – ERF schválila – zažádat o termín.     

 
ERF dále řešila jak pokračovat s poutním domem.  Zmíněná řešení: 

 
- Začít opravovat? 

- Projekt? 

- Projekt na něco nového? 

- Bourání?  O. Málek sdělil, že zjišťoval bourání a přibližná cena je 800.000 Kč 

 
Toto bylo z minulého setkání:  

 

Střecha – oprava střechy – odvětrání – poptat u p. Faltuse, nyní pozastaveno ERF – zajistí 
M. Marešová 
 

 

 
Sbírka na Poutní dům – ERF sdělila zatím nedělat – udělat až bude jasný cíl. 

 
Další setkání ERF kvůli Poutnímu domu – dle potřeby. 

 
 

Zapsala: Ing. Marta Marešová 
Schválili: P. Mgr. Jan Lukeš a členové ERF 

 
 


